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Zápis ze zasedání Vědecké rady FŽP UJEP v Ústí n. L. 
ze dne 6. 6. 2018 

 
Účastníci jednání: z 16 členů vědecké rady bylo přítomno 11 členů (viz prezenční listina),  
 

Omluveni: doc. Slavík, prof. Šoch, prof. Vyskot, doc. Halounová, Ing. Bludská  
 

Hosté: doc. Trögl, dr. Kuráň, doc. Pavlík, doc. Švec, ing. Šefl  
 
 

Program jednání: 
 

1) Schválení návrhu záměru předložit žádost o akreditaci studijních programů Analytická 
chemie životního prostředí a toxikologie a Odpady a oběhové hospodářství  

2) Různé 
 
 
Ad 1) 

Žádosti o akreditaci studijních programů Analytická chemie životního prostředí a toxikologie 
a Odpady a oběhové hospodářství byly projednány v Akademickém senátu Fakulty životního 
prostředí UJEP dne 15. 5. a 24. 5. 2018. Jednotliví garanti studijních programů seznámili 
vědeckou radu se studijními programy. Ke každému studijnímu programu zazněla diskuze. 
Jednotliví garanti zodpověděli dotazy. Připomínky budou podle možností zapracovány do 
textu akreditačních žádostí. Takto schválené žádosti o akreditaci studijních programů budou 
zaslány prorektorce pro studium UJEP pro podstoupení Radě pro vnitřní hodnocení UJEP. 
 

Usnesení 1: 
 
 Vědecká rada FŽP schválila návrh záměru předložit žádost o akreditaci magisterského 

studijního programu Analytická chemie životního prostředí a toxikologie s doplněním 
připomínek členů vědecké rady.  
Hlasování: pro 11 hlasů, proti 0, zdržel se 0 
  

 Vědecká rada FŽP se kladně vyjádřila ke jmenování garantem studijního programu:  
Ochrana životního prostředí – Ing. Martin Neruda, Ph.D. 
Revitalizace krajiny – doc. Ing. Petr Vráblík, Ph.D. 
Environmentální chemie a technologie – prof. Ing. Pavel Janoš, CSc. 
Analytická chemie životního prostředí a toxikologie -  prof. Ing. Pavel Janoš, CSc. 
Odpady a oběhové hospodářství – doc. Ing. Josef Trögl, Ph.D. 
Hlasování: pro 10 hlasů, proti 0, zdržel se 0 
 

 Vědecká rada FŽP schválila návrh záměru předložit žádost o akreditaci magisterského 
studijního programu Odpady a oběhové hospodářství s doplněním připomínek členů 
vědecké rady.  
Hlasování: pro 8 hlasů, proti 0, zdržel se 2 
 
 

 
Ad 2) Různé – nezazněla žádná další připomínka 

 
 
 
Zapsal:  Ing. Martin Neruda, Ph.D., 
      děkan FŽP, předseda VR FŽP UJEP 
 
 
V Ústí nad Labem dne 6. 6. 2018 
 


